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Vorbasse Skole Skolebestyrelsesmøde Møde 

7 
Ugedag: Mandag  Dato: 22.6.2020 Fra 20.30 Til 22.00 

Mødested: Personalerummet på Vorbasse Skole 

Deltagere: Charlotte Brun Klausen van Kouwen, Charlotte Fyhn Milland, Gitte Thomsen, Jonas Lorent-

sen, Jørgen Ulrik Dencker Andresen, Line Møller, Randi Thomsen, Susanne Østbjerg Kargo, Lene Bjer-

rum, Lisbet Steen Mortensen, elevrepræsentanter og Torben Precht Jensen 

Evt. andre deltagere:  

Evt. fraværende: Lisbet Steen Mortensen 

Referent: Torben Precht Jensen 

De grå felter er mødereferat. 

 

Forud for mødet deltager bestyrelsen i arrangement i Billund hos CoC Playful Minds. 

 

Dagsorden: 
 

1. Godkendelse af dagsorden 

 Godkendt 

2. Nyt fra elevrådet 

 Der har ikke været holdt elevrådsmøde pga. corona. 

3. Nyt fra skolen 

 • TPJ orienterede om personalesituationen. Èn medarbejder går på pension, en medarbej-

der i tidsbegrænset ansættelse stopper ved udgangen af skoleår. Skolepædagog (barselsvi-

kar) ansat og pædagogmedhjælper til praktisk medhjælp ansat. 

• Orientering om renoveringsopgaver i sommerferien i blå og lilla klynge. 

• Nye retningslinjer vedr. Covid19 gældende fra 1. august. Nødundervisning ophører.  

4.  Information om kommende skoleår 

- Skemaer, årsplan mv 

- Playful Learning på mellemtrinnet og i indskolingen. Orientering om plan. 

Til orientering og godkendelse 

 • Skemaer godkendt. Dagsstruktur er den samme som i indeværende skoleår. 

• Orientering om plan for opstart af Playful Learning på mellemtrin og i indskoling. Første 

forløb på mellemtrinnet kan iværksættes i september eller oktober måned. Planlægningen 

er påbegyndt. Forældre vil blive inviteret til informationsmøde efter sommerferien forud 

for opstart. Opstart i indskolingen vil ske efter jul. 

5. Godkendelse af principper for praktik 

Principper for praktik er tidligere behandlet på bestyrelsesmøde og er efter høring i lærerteam klar 

til godkendelse. 

Til godkendelse 

 Principper godkendt. 

Der er forslag om at der udarbejdes en liste med mulige praktikpladser i lokalområdet.  TPJ brin-

ger forslaget videre til viceskoleleder og uu-vejleder. 

6.  Evaluering af perioden med nødundervisning. 

Gensidig orientering om indtryk og oplevelser i perioden med nødundervisning.  

Hvad er lykkedes godt og hvad har været udfordrende? 

Til orientering og drøftelse 

 Elevrådsrepræsentant fortæller om indhold og form i forbindelse med hjemmeundervisning. 

Hjemmeundervisning har fungeret godt med brug af Teams. Nogle har oplevet lidt tekniske udfor-

dringer. Elever i 9. kl. lavede årsprøver i stedet, som følge af at afgangsprøver var aflyst. 

For nogle var det en udfordring at man ikke kunne få hjælp på samme måde som man plejer 

Nogle har oplevet at det har været lettere at koncentrere sig hjemme. 

Nogle har savnet de fag som ikke har været tilbudt i perioden med nødundervisning. 
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Ifølge forældre har nogle været udfordret af ikke af have nok struktur på dagen. 

Det har fungeret bedst, hvor der var en fast struktur med faste aftaler om hvor meget og i hvor 

lang tid. 

Nogle har oplevet at der var for få opgaver i perioden med hjemmeundervisning. 

Nogle forældre kunne have ønsket mere online undervisning fra starten, men der er også forståel-

se for at lærerne havde kort tid til omstillingen til hjemmeundervisning. 

Nogle forældre kunne have ønsket mere information om hvad der blev undervist i efter at eleverne 

kom tilbage i skolen, når det normale skema var suspenderet. 

Mange børn har savnet skolen og kammeraterne. 

Forældrerepræsentanter har generelt oplevet at lærerne har gjort en stor indsats og at de var hur-

tige til at omstille til nødundervisning. 

7.  Økonomirapport  

Til orientering 

 Økonomirapport gennemgået. Ingen bemærkninger. 

8. Valg af formand og næstformand for kommende skoleår 

Til beslutning 

 Jonas valgt til formand. Ulrik valgt til næstformand. 

9. Evt. 

 • Der har ifølge forældre været flere tilfælde af hærværk mod cykler i cykelskuret. Hærværk 

er foregået udenfor skoletiden. Det er et problem at forældre ikke kan lade børns cykler stå 

på skolen i denne tid, hvor nogle elever ofte bruger cykler i skoletiden. Videoovervågning 

drøftet som en mulig løsning. TPJ drøfter problemet med serviceleder. 

• Mødeplan for bestyrelsen i kommende skoleår sendes til bestyrelsen inden ferien. 

• Forespørgsel fra bestyrelsesmedlem om der kan lægges billeder af ansatte på AULA. 

10.  

  

11.  

  

12.   

  

 


